

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Date: 26 October 2023

التاريخ: 26 أكتوبر 2023

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Supplementary Disclosure regarding the results of the Board of Directors meeting convened on 26 October 2023

الموضوع: افصاح مكمل بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 26 أكتوبر 2023

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما الصادرة عن هيئة أسواق المال

Attached is the supplementary disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely,,

+965 22251000 Fax: +965 22251010

www.napesco.com

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO

نانب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل	
Supplementary Disclosure Form	

Supplementary Disclosure Form			
26/10/2023		التاريخ / Date	
National Petroleum Services Company (K.S.C.P)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company	
Results of the Board of Directors meeting for National Petroleum Services Company which convened on 26/10/2023	نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية المنعقد في 2023/10/26	عنوان الافصاح Title of Disclosure	
23/10/2	تاريخ الإفصاح السابق Date of previous Disclosure		
 The Board of Directors of the National Petroleum Services Company (K.S.C.P) held its meeting on Thursday, 26 October 2023, at 1:30 pm, and the meeting resulted as the following: 1. Approval of the resignations submitted by the two directors (Qurain Plastic Industries Company (K.S.C.C) represented by Mr. Michey Zacharia, and Qurain Basic Materials Industries (K.S.C.C) represented by Mr. Khaled Hamdan Al.Saif. 2. The Board of Directors approved to call for the Ordinary General Assembly to convene to elect two supplementary directors for the current term of the Board of Directors and to authorize the Board of Directors to enter into transaction with related parties. 3. The Board of Directors approved to call for the Extraordinary General Assembly to convene to discuss a) adding new purposes for the company's purposes, b) amending the distribution of the rest of the dividends to shareholders, c) adding a new clause related to the dates of distribution of additional dividends to shareholders, the agendas and timing for both the Ordinary and Extraordinary General Assembly will be disclosed and published upon completion of the necessary procedures. 	اجتمع مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع) يوم الخميس الموافق 26 أكتوبر 2023، وذلك في تمام الساعة 1:30 ظهراً وقد افضى الاجتماع الى ما يلي: 1. قبول الاستقالتين المقدمتين من عضوي مجلس الإدارة السادة/ شركة القرين للصناعات البلاستيكية شركة القرين للصناعات البلاستيكية شركة القرين لصناعة المواد الأولية (ش.م.ك.م) ويمثلها السيد/ ميكي زاشريا، والسادة/ ويمثلها السيد/ خالد حمدان السيف. 2. وافق مجلس الإدارة على دعوة الجمعية العامة العادية المحالية لمجلس الإدارة، وللنظر في تفويض مجلس الدارة الشركة في التعامل مع الأطراف ذات الصلة. العادية لمجلس الإدارة على دعوة الجمعية العامة غير العادية للانعقاد لمناقشة أ) إضافة أغراض جديده لأغراض الشركة، ب) تعديل توزيع باقي الأرباح على المساهمين، ج) إضافة بند جديد خاص بمواعيد توزيع الأرباح الإضافية على المساهمين، وسوف يتم الأوصاح ونشر جدولي أعمال وموعدي انعقاد الجمعية العامة العادية وغير العادية فور اتمام الإجراءات اللازمة.	التطور الحاصل على الإفصاح Updates that occurred to the Disclosure	
None	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The Financial impact of the update (if any)	
	Themseum Services Co.		

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO مهيمن علي البهبهاني

نانب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

